
Zapytania radnych na sesji z dnia 18 grudnia 2024 r. : 

 

1. Wyczyszczenie chodnika w centrum Głębowic z liści. 

2. Jakie działania podczas powodzi w gminie podjął Wójt? Dlaczego powódź nie została 

zgłoszona do odpowiednich organów, aby mieszkańcy otrzymali odszkodowania? Czy 

mieszkańcy mogą jeszcze liczyć na jakąś pomoc? 

3. Poprawienie poboczy na ul. Zielonej w Osieku. 

4. Kiedy można spodziewać się oświetlenia na ul. Sobótkowej (na odcinku od ul. Karolina 

do skrzyżowania z ul. Talarówka)? 

5. Przejście dla pieszych w rejonie skrzyżowania ul. Stawowej z ul. Główną - czy coś w tym 

temacie się dzieje, czy powiat odpowiedział?  

6. Przepełniony kontener na odzież na ul. Beskidzkiej koło mostu. 

7. Korzystanie częściowo z kompostownika w ciągu roku czy musi być za każdym razem 

składana deklaracja na śmieci. 

8. Przystanek przy Kółku Rolniczym. Czy jest jakiś pomysł co z tym zrobić? 

9. Brakujące kostki na skrzyżowaniu ul. Starowiejskiej z ul. Kościelną. 

10. Kiedy będą ukończone trybuny na boisku? 

11. Jakość nawierzchni oraz natężenie ruchu na ul. Olszynowej w Głębowicach. 

 

 

 

Ad. 1. Odpowiedź udzielona podczas sesji. Zgłosić do Starostwa Powiatowego oraz naszych 

służb. 

Ad. 2. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 3. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 4. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 5. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 6. Odpowiedź udzielona podczas sesji. Sprawdzimy to. 

Ad. 7. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 8. Odpowiedź udzielona podczas sesji. Przekazać ponownie do Starostwa Powiatowego 

w Oświęcimiu. 

Ad. 9. Przyjęte. 

Ad. 10. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad. 11. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

 


